
Geachte raad,  
  
Naar aanleiding van een bewonersavond die in het Witte Kasteel plaatsvindt heeft 
mevrouw Gerdy Zijlmans namens de fractie van GemeenteBelangen afgelopen dinsdag 
een aantal schriftelijke vragen gesteld aan het college. Aangezien de bewonersavond 
vanavond al plaatsvindt wil ik namens het college -Vooruitlopend op de formele 
beantwoording van alle vragen- alvast een reactie geven op de volgende vraag: Bent u 
bereid met spoed een andere locatie voor deze bewonersavond te organiseren, 
bijvoorbeeld in De Venloene? 
  
Het college onderschrijft dat een bewonersavond toegankelijk behoort te zijn voor 
iedereen. Dus ook voor mensen die slecht ter been zijn of in een rolstoel zitten. Bij de 
organisatie van de bewonersavond in het Witte Kasteel hebben we onvoldoende rekening 
gehouden met de toegankelijkheid van het gebouw. Dat betreuren wij. Vanuit praktische 
overwegingen is het niet opportuun om de avond te annuleren. Daarom is iedereen die 
vanavond niet kan komen alsnog van harte welkom bij de bewonersavond die op 24 
oktober plaatsvindt in café de Kiosk. Dan wordt dezelfde informatie verstrekt als 
vanavond. Aanvankelijk waren alleen de bewoners van de Immerseelstraat hiervoor 
uitgenodigd. Die uitnodiging wordt nu uitgebreid met de bewoners van de Strieckenlaan 
en de Tijsmanstraat die vanwege hun beperking vanavond niet aanwezig kunnen zijn. 
  
Ik hoop u hiermee voorlopig voldoende te hebben geïnformeerd.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Tonny Meulensteen, 
Wethouder gemeente Loon op Zand 
 


